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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Podomí 

Pořadové číslo zápisu: 7 
Datum konání:  22. 2. 2024 v 18:30 hodin  
Místo konání:  výstavní místnost Obecního úřadu 

Ad. 1. Zahájení 
Starostka obce Podomí, Kateřina Ševčíková, zahájila 7. zasedání zastupitelstva obce Podomí 
v 18:30 hodin a přivítala všechny přítomné zastupitele i občany. 
 
K. Ševčíková konstatovala, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce  
a elektronické desce Obecního úřadu v Podomí, a to nejméně sedm dní před dnem konání 
zasedání. K. Ševčíková dále konstatovala, že je přítomno 8 členů zastupitelstva  
a zastupitelstvo je tudíž usnášeníschopné.  
 
Přítomní: dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1. 
Omluvení: M. Piňos 
 
K. Ševčíková navrhla ověřovatele zápisu I. Bohuslava a M. Horákovou. Tyto návrhy proběhly 
bez připomínek přítomných zastupitelů i občanů. 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 7. zasedání zastupitelstva obce 
I. Bohuslava a M. Horákovou.  
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno 
 
K. Ševčíková přečetla návrh programu zasedání zastupitelstva obce: 

1. Zahájení 
2.  Rozpočtová opatření  
3. Schválení darů ZŠ a MŠ Podomí 
4. Smlouva o poskytnutí dotace z JMK 
5. Zpráva o provedené inventarizaci 
6. Jednací řád zastupitelstva obce Podomí 
7. Smlouva na spolufinancování sítě sociálních služeb 
8. Žádost FSA Kras o poskytnutí dotace 
9. Pronájem pozemků 
10. Pachtovní smlouva 
11. Žádost o schválení podání žádosti o zápis změny v údajích vedených v rejstříku škol  

a školských zařízení pro školní klub ZŠ a MŠ Podomí 
12. Různé 
 
K programu nebyly vzneseny připomínky 
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Návrh usnesení  
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje program 7. zasedání zastupitelstva obce Podomí. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno 
 
Ad 2. Rozpočtová opatření  
Z důvodu nesouladu v plnění rozpočtu byla přijata rozpočtová opatření č. 1 a 2. 
Zastupitelstvo obce Podomí bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1 a 2. 
 
Ad 3. Schválení daru ZŠ a MŠ Podomí 
ZŠ a MŠ Podomí žádá o schválení přijetí daru, movité věci, v hodnotě 7 874 Kč. 
ZŠ a MŠ Podomí žádá o schválení daru a navýšení rozpočtu školy z důvodu přijetí daru ve výši 
85 000 Kč. 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje přijetí daru – movité věci – ZŠ a MŠ Podomí v hodnotě 
7 874 Kč. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 3 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje navýšení rozpočtu ZŠ a MŠ Podomí na rok 2024 
o 85 000 Kč z důvodu přijetí daru od pana Stanislava Krčmy. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se: 0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno 
 
Ad 4. Smlouva o poskytnutí dotace z JMK 
Obci Podomí se podařilo získat dotaci na zpracování projektové dokumentace pro inženýrské 
sítě v části lokality B8 a v lokalitě B201. Dotace je ve výši 105 000 Kč. 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
Jihomoravského kraje na realizaci akce „Technická a dopravní infrastruktura lokalita B8, B201 
Podomí“. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 5 bylo schváleno 
 
Ad 5. Zpráva o provedené inventarizaci 
V průběhu měsíce ledna proběhla inventarizace majetku obce Podomí. Tu provedla komise ve 
složení P. Zouhar – předseda, I. Bohuslav – člen, P. Kozumplíková – člen.  
Inventarizační komise ve svých závěrech konstatovala, že veškeré inventury proběhly 
v souladu s vydaným plánem inventur v termínech, které byly stanoveny starostkou obce. 
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Inventarizační komise prohlásila, že nebyly zjištěny inventarizační rozdíly, přebytky ani 
manka. 
Inventarizační komise navrhla k vyřazení staré a nepoužívané položky.  
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje zprávu inventarizační komise o provedené inventarizaci. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 6 bylo schváleno 
 
Ad 6. Jednací řád zastupitelstva obce Podomí 
Vlivem novelizace zákona o obcích na konci loňského roku je nutné aktualizovat jednací řád 
zastupitelstva. Ve stávajícím Jednacím řádu byly učiněny pouze změny, které bylo nutné 
z důvodu novelizace učinit. 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje Jednací řád zastupitelstva obce Podomí. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel 0  
Usnesení č. 7 bylo schváleno 
 
Ad 7.  Smlouva o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních služeb ORP Vyškov 
Obec Podomí má v rozpočtu vyčleněných 20 000 Kč na spolufinancování sítě sociálních 
služeb. Tato částka bude městu Vyškovu, na základě smlouvy, poukázána.  
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních 
služeb ORP Vyškov pro rok 2024. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno 
 
Ad 8. Žádost FSA Kras o poskytnutí dotace  
FSA Kras žádá o poskytnutí dotace na dofinancování nákladů na děti z Podomí, které jsou členy 
FSA Kras. Jedná se o 6 chlapců z Podomí. Na úhradu nákladů každého člena chybí 3 000 Kč. 
Proto FSA Kras žádá o dotaci ve výši 18 000 Kč. 
Zastupitelstvo obce Podomí se touto žádostí zabývalo a rozhodlo se, že přispěje částkou 1 000 
Kč na každého člena z Podomí, dohromady tedy částkou 6 000 Kč. Obec Podomí provede 
transfer jako dar.  
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje dar FSA Kras ve výši 6 000 Kč a pověřuje starostku 
k podpisu darovací smlouvy. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 9 bylo schváleno 
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Ad 9. Pronájem pozemků 
Dne 31. 1. 2024 byl vyvěšený záměr na pronájem pozemku parcela č. 278, zastavěná plocha  
a nádvoří o výměře 21 m2 spolu s částí pozemku parcela č. 623/13, trvalý travní porost o výměře 
21 m2 v k.ú. Senetářov. 
O pronájem pozemku parcela č. 278 a části pozemku parcela č. 623/13 projevil zájem Moravský 
rybářský svaz, z.s., pobočný spolek Blansko, který je majitelem nemovitosti bez č.p., č.ev., 
která je uvedená na LV 578 v k.ú. Senetářov a je postavená na parcele č. 278 v k. ú. Senentářov.  
 
Dále byl dne 31. 1. 2024 vyhlášen záměr pronájmu pozemku parcela č. 163, zastavěná plocha 
a nádvoří, o výměře 52 m2 spolu s částí pozemku parcela č. 623/13, trvalý travní porost  
o výměře 52 m2 v k.ú. Senetářov. 
O pronájem pozemku parcela č. 163 a části pozemku parcela č. 623/13, oba v k.ú. Senetářov, 
projevil zájem pan Štěpán Chalupa, který je vlastníkem nemovitosti bez č.p., č.ev. 21.  
 
O pronájem výše zmíněných pozemků projevil také zájem pan Milan Chovanec ze Senetářova, 
který nemá na žádném z pozemků, ani v jejich nejbližším okolí, postavenou stavbu. Pan 
Chovanec nepředložil žádnou nabídku, pouze projevil svůj zájem a zažádal o cenu pronájmu, 
kdy a jakým způsobem se budou moci podávat konkrétní cenové nabídky, jaké jsou podmínky 
pronájmu a jaká je požadovaná doba pronájmu.  
Zastupitelstvo obce Podomí rozumí tomu, že pan Chovanec nepochopil, že když se někdo 
vyjadřuje k záměru, současně podá se svým záměrem také nabídku a rozhodlo se, že tento 
záměr vyhlásí znovu a bude specifikovat, z jakého důvodu záměr vyhlašuje, jaké má podmínky 
a do kdy bude možné podávat nabídky. Bude se jednat o záměr adresný, protože na pozemku 
stojí stavby jiných majitelů a obci Podomí jde především o úpravu vztahů mezi vlastníkem 
pozemků a vlastníky staveb na pozemcích stojících.  
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí ustupuje od záměru pronájmu pozemku parcela č. 278, zastavěná 
plocha a nádvoří o výměře 21 m2 spolu s částí pozemku parcela č. 623/13, trvalý travní porost 
o výměře 21 m2 v k.ú. Senetářov vyvěšeného dne 31. 1. 2024. Zastupitelstvo obce Podomí 
pověřuje starostku obce k vyvěšení nového, adresného záměru pronájmu pozemků. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 10 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí ustupuje od záměru pronájmu pozemku parcela č. 163, zastavěná 
plocha a nádvoří, o výměře 52 m2 spolu s částí pozemku parcela č. 623/13, trvalý travní porost 
o výměře 52 m2 v k.ú. Senetářov vyvěšeného dne 31. 1. 2024. Zastupitelstvo obce Podomí 
pověřuje starostku obce k vyvěšené nového, adresného záměru pronájmu pozemků.  
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 11 bylo schváleno 
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Ad 10. Pachtovní smlouva 
Dne 31. 1. 2024 byl vyvěšený záměr propachtovat rybník v k.ú. Senetářov, paracela č. 626/16, 
vodní plocha o výměře 21 431 m2.  
O pacht projevil zájem Moravský rybářský svaz, z.s., pobočný spolek Blansko, který v současné 
době na rybníku vykonává rybářské právo. Návrh výše pachtovného je 5 000 Kč/rok.  
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí souhlasí s propachtováním rybníku Moravskému rybářskému 
svazu, z.s., pobočnému spolku Blansko na dobu neurčitou, výše pachtovného bude činit 5 000 
Kč/rok. Součástí pachtovní smlouvy bude inflační doložka. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 12 bylo schváleno 
 
Ad 11. Žádost o schválení podání žádosti o zápis změny v údajích vedených v rejstříku škol  

    a školských zařízení pro školní klub ZŠ a MŠ Podomí 
Jedná se o navýšení počtu žáků ve školním klubu. Školní klub je v současné době hodně 
vytížený a navýšení kapacity by velmi pomohlo. 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Podomí schvaluje podání žádosti o zápis změny v údajích vedených 
v rejstříku škol a školských zařízení pro školní klub, jehož činnost vykonává příspěvková 
organizace Základní škola a mateřská škola Podomí, která se týká zvýšení nejvyššího 
povoleného počtu žáků ve školním klubu ze 30 na 90 s účinností od 1. 3. 2024. Zastupitelstvo 
obce Podomí pověřuje Mgr. Miloslava Tomka, ředitele příspěvkové organizace Základní škola 
a mateřská škola Podomí, k podání výše uvedené žádosti Krajskému úřadu Jihomoravského 
kraje, odbor školství. 
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení č. 13 bylo schváleno 
 
Ad 12. Různé 
12.1.  L. Matuška se dotázal na záměr prodeje pozemku před jeho nemovitostí. Zastupitelstvo  
   již dříve rozhodlo, že pozemek prodá. Dotázal se, zda má podat znovu žádost  
     o zakoupení pozemku. 
   K. Ševčíková odpověděla, že nové podání žádosti není nutné a zastupitelstvo zahájí  
   potřebné kroky k tomu, aby se prodej uskutečnil. 
 
6.4.   K. Ševčíková informovala o plánované akci – úklid po těžbě okolo rybníka a úklid okolí  
   Podomí, který se uskuteční 6. dubna. 
 
Schůze skončila v 18:55 hodin. 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 22.2.2024 
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Zapsal:  Ing. Barbora Bodnárová  podepsala B. Bodnárová  

Ověřil:            Ing. Igor Bohuslav   podepsal I. Bohuslv      

        Mgr. Marie Horáková   podepsala M. Horáková  

Starostka: Kateřina Ševčíková    podepsala K. Ševčíková 

 
 
 
 


